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Mechelen 

''Het lijkt of met dit boek 
Sinterklaas langsl<omt'' 
••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• 

Gewezen stadsartiest debuteert met 'Lichterlaaie' als romancier 

0 p een kamertje van 
drie op drie, in een 
abdij in de Ardennen. 
Daar schreef Pat 

Donnez Lichterlaaie, zijn 
· eerste grote roman.
Vanavond en morgen is er de
boekvoorstelling, een
aangelegenheid die voor
Donnez aanvoelt als de komst
van Sinterklaas. "Ik sta zelf in
lichterlaaie."

• Een typisch Vlàams dorp in
1974, een tooghanger met ambi
ties die de plaatselijke kerktoren
overstijgen, een vrouw met een
minister als echtgenoot en een
lichtallergie als· kwelgeest. Dat
zijn de belangrijkste ingrediënten
van Lichterlaaie (Uitgeverij Vrij
dag), de eerste roman v_an radio
maker, performer en gewezen
stadsartiest Pat Donnez. "Wie ver- 1
legen zit om een goed geschreven
verhaal,. wie in een wondere we
reld verzeild wil geraken, wie met
heimwee naar ·een verleden ver
langt dat mogelijk nooit heeft be�
staan, die moet Lichterlaaie le
zen", vertelt Donnez.

41 jaar oud idee 

Ardennen, in een kamertje van 
drie op drie, waar ik met regelma

, tige tussenpozen heb geschre
ven." 
Op de boekvoorstelling tekenen 

onder meer Warre Borgmans, Jo
han Braeckman en Kurt Van Eeg
hem present. Of het iets doet met 
Donnez? "Ja, ik sta nu zélf in lich
terlaaie! Het kind drijft bov�n, het 
lijkt of Sinterklaas langskomt. Al
leen ... Ik weet niet wat hij in mijn 
schoentje zal gooien (glimlacht).
Het is bon ton te zeggen dat het je 
allemaal weinig kan schelen. 
Maar voor mij geldt het tegen
overgestelde. Het begint te bloei
en en te broeien, ik wil dit verhaal 
met zo veel mogelijk mensen de
len." 

Niet te druk 
Ondertussen is Donnez alweer ij

verig bezig aan zijn tweede ro
man. In het najaar verschijnt een . 
nieuwe dichtbul!del, en dan zit
ten er ook nog een kinderbundel 
en -boek in zijl) mouw. "En ja, ik 
maak ook nog radio. Ik heb de in
druk dat ik voor de gemoedsrust 
van het publiek en journalisten 
beter voor één weg kan kiezen 
(lacht). Maar voorlopig kan ik al 
die dingen aardig combineren. 
Vreemd genoeg lijk ik nu pas hele
maal los te barsten. Mensen vra
gen wel eens: Heb je het niet druk?
Maar in alle eerlijkheid: ik heb het 
nooit druk gehad. Ik doe veel, 
maar ik lijd niet aan de heden-

- daagse ziekte dat je het verschrik
kelijk druk moet hebben om mee
te tellen."

Vanavond en morgenavond stelt 
de Mechelaar zijn roman voor in 
de Contourkapel (Sint-Rom
boutskerkhof)._ Alles samen 41 
jaar nadat hij had beslo_ten ooit 
een roman neer te pennen over 
een man die het wereldrecord 
grafliggen wil breken. "Die man 
heeft echt bestaan", licht Donnez 
toe. "En toen, in 1974, toen ik een 
puber was in fluorescerende kle
ren waar je niet naar kon kijken 
tenzij je kleurenblind was - als ik
zeg dat ik toen al wist dat ik over 
dat verhaal een boek zou schrij
ven, dan lieg ik niet. Uiteindelijk 

Pat Donnez: "Ik wil dit verhaal met zo veel 
mogelijk mensen delen." rnrn PATRICK HAnoR1 

Voor de boekvoorstelling van
vanavond en morgen zijn nog en
kele plaatsjes vrij. Inschrijven is
verplicht.ben ik er pas vier jaar geleden aan 

begonnen. De eerste zin leefde al 
langer in mijn hoofd, maar dan 

Mei is fietsmaand bij 
Imeldaziel<enhuis 
Bonheiden 

Traditiegetrouw probeert de 
directie van het 
lmeldaziekenhuis in 
Bonheiden in de maand mei 
haar medewerkers te 
motiveren om ZQ veel 
mogelijk met de fiets naar het 
werk te komen. En daar slaagt 
die ook in. 

• Door het initiatief probeert het
Imeldaziekenhuis van Bonheiden
zijn medewerkers te motiveren de
auto thuis te laten. Verleden jaar
kwamen 432 werknemers min
stens één keer met de fiets naar
het werk. Daarvan namen 301

medewerkers meer dan tien keer 
de tweewieler in mei. Om hen te 
stimuleren werden sinds gisteren 
leuke duwtjes in de rug gegeven. 
"We weten uiteraard nog niet 

hoeveel werknemers we dit jaar -
met de fiets mogen begroeten, 
maar we hopen op nog meer dan 
verleden jaar"; zegt Jo De Cock, 
directeur personeel en organisa
tie. "We delen onder meer ontbijt
pakketten uit en wie minstens 
tien keer met de fiets komt, krijgt 
een leuk fietsgadget." 
Toch zijn de medewerkers van 

Imelda al vrij fietsvriendelijk. 17 
procent van hen komt haast dage
lijks met de fiets naar het werk. 
"En dat zijn niet allemaal collega's 

heb je natuurlijk nog driehonderd 
bladzijden nodig. Ik heb. me te
ruggetrokken in ee? abdij in de 

MARIJN SILLIS

6 info@uitgeverijvrijdag.be

Dokter Maarten Dewil uit Bonheiden krijgt een ontbijtpakket van 
directeur Jo De Cock. Forn ERIK vAN EvcKEN 
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Elle woord in· 
gemeenteraad 
wordt 
voortaan 
opgenomen 

Heist-op-den-Berg 

In de Heistse raadzaal is een 
nieuw draadloos geluids- en 
stemsysteem in gebruik 
genomen. Het grote verschil 
is dat de sprekers nu wel 
duidelijk verstaanbaar zijn. En 
j:lat elk woord wordt 
opgenomen. 

• Bij het begin van vorige ge
meenteraadszitting keken de
raadsleden raar op. Ze hadden al
lemaal de beschikking over een:
nieuwe micro, die deel uitmaakte
van een nieuw vergadersysleem.
"Iedereen moet voortaan inlog
gen door een kaartje in te voeren.
Wie iets wil zeggen, drukt op het
knopje. Er kunnen maar . twee
mensen tegelijk aan het woord
zijn, wat de goede werking van de
vergadering moet bevorderen. Ik
heb ook e�n knopje om iemand
het zwijgen op te leggen, al hoop
ik het nooit te moeten gebruiken",
legde gemeenteraadsvoorzitter
Bernadette De Cai: (CD&V) uit.
Opvallend was dat de sprekers 

nu wel duidelijk verstaanbaar wa
ren. In het verleden was dat vaak 
anders en begon het luidsprekers
systeem soms te fluiten. Politie
chef Luc Geens kreeg nu ook een 
stoel tussen de raadsleden van 
N-VA en sp.a. Vroeger moest hij
de zitting volgen vanuit een
spreekgestoelte in de hoek.

. 

Op groot scherm 
De hele zitting was te volgen op 

een groot projectiescherm, waar 
de agendapunten en het v�rloop 

. van de stemmingen op werden 
getoond. Het systeem van stem
men met papieren stembriefjes 
behoort voortaan tot het verle
den. "Dat moet ons veel tijd be
sparen", zegt De Cat. 
Nieuw is ook dat de vergadering 

voortaan wordt opgenomen. "Dat 
maakt de opmaak van de notulen 
makkelijker", klinkt het. 

(bepr) 

uit Bonheiden of buurgemeenten. 
Zelfs enkele medewerkers uit 
Antwerpen komen dagelijks met· 
de fiets. Dat is toch al een behoor
lijke afstand", legt De Cock uit. 

Fietser in de kijker 
Elke week wordt een fietser in de 

kijker gezet. Hij of zij wordt geïn
terviewd en met foto op het intra
net van Imelda gezet, en ook op 
de Facebookpagina. "We willen 
vooral de gezondheid_ van onze 
eigen medewerkers stimuleren, 
en vaak is het een stap om blij
vend te fietsen. Jaarlijks komen 
medewerkers ons zeggen dat ze 
door de actie de fietsbenen heb
ben gevonden", zegt De Cock. 
De 'Fijn dat je fietst' -actie zoals 

het officieel heet, loopt nog tot 
maandag 15 juni. Op de eerste 
dag van de aétie kwamen alvast 
vele personeelsledên met de fiets, 
ondanks het slechte weer. 
(evb) --
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